
21 X  21 
 21 preguntes per a 21 regidors 
 

Donat que el seu grup polític es presenta a formar part del govern municipal i degut a les inquietuds 

que els nostres associats ens han fet arribar, els traslladem una sèrie de preguntes amb la finalitat de 

que les seves respostes, firmades pel cap de llista, serveixin com a compromís amb la ciutadania de 

Cambrils i fomentar així la participació ciutadana en les tasques de govern municipal. 

També sol·licitem , amb objecte de conèixer la capacitat de qui ens governa, la enumeració dels 

coneixements/estudis específics en l’àmbit municipal que posseeix el candidat@ a l’alcaldia. 

 
1.-Transparència finances municipals.Tota 
informació/esdeveniment municipal anirà 
acompanyada del corresponent pressupost 
municipal i posterior tancament del 
pressupost. 

 SI NO Si, a més des d’ADxC 
proposem que el pressuposot 
REAL es publiqui al web de 
l’Ajuntament i es donarà 
compte a la ciutadania una 
vegada a l’any. 

 
2.-  Es contractarà a través d’organismes 
independents de l’ajuntament una auditoria 
externa de les finances municipals  .  

 SI 
 
ANUAL 
 
BIANUAL 

NO Intentarem que a través dels 
òrgans interns (tècnics) de 
l’Ajuntament fer auditories 
permanents anualment. 

 
3.-El nombre de càrrecs de 
confiança/assessors/ caps de gabinet ,etc 
serà de: 

 
0 

 
 1-3 

 
4 ó més 

Només 1. El responsable de 
comunicació d’alcaldia. Però el 
sou serà el mateix que el de 
qualsevol tècnic. 

 
4.- La ciutadania disposarà de tota la 
informació detallada referent al personal/ 
governants de l’ajuntament, horaris /tasques 

 SI NO Impulsarem el Portal de la 
Transparència dins del marc 
de la llei de transparència 
perquè això sigui una realitat. 

 
5.-Les partides pressupostaries que en la seva 
totalitat superin els 600.000 €, seran decidides 
pel poble en referèndum. 

 SI NO Crearem el Consell de 
Participació Ciutadana amb 
TOTES les entitats veïnals, 
socials, econòmiques i 
culturals per tal de fer a la 
ciutadania partícip real de les 
decisions de l’Ajuntament.  

 
6.-L’alcald@ farà una declaració anual  de tots 
els ingressos que rebi gràcies al seu càrrec 
.(Diputació, Consell Comarcal, etc ) 

 SI NO Si, no només l’Alcalde si no 
tots els regidors d’ADxC. 

 
7.-S’instal.laran contenidors soterrats als 
barris/urbanitzacions que no ho tinguin . 

 SI NO Intentarem que els barris que 
no ho disposin puguin fer 
recollida selectiva real. En el 
cas de poder-ho fer (viabilitat 
pressupostària) impulsarem 
els contenidors soterrats. 

 
8.-Baixarà l’IBI?.  
A l’última legislatura la pujada  ha estat 

d’un22%. 

 SI NO Ens comprometem a NO pujar 
els impostos i quan sapiguem 
la situació real de les finances 
municipals, a baixar-los. 

 
9.-Baixaran la resta dels impostos?(taxes, 
clavegueram , escombraries, circulació, etc) . 

 SI NO No pujarem cap impost i els 
revisarem TOTS per quan 
podem, baixar-los. 

 

10.- La neteja als barris /urbanitzacions es 
realitzarà amb la mateixa freqüència que en el 
nucli urbà de Cambrils? 

 SI NO Millorarem la neteja a les 

urbanitzacions i perquè no 

sigui un encariment del servei 

re negociant els contractes 



 

11.-Es continuarà promocionant amb diner 

públic esdeveniments privats? 

 SI NO No utilitzarem fons públics per 
cobrir esdeveniments privats, 
en cap cas. 

 
12.-Es contractarà mitjançant organismes 
independents de l’ajuntament una auditoria 
externa de la seguretat.? 
 

 SI 
 
ANUAL 
 
BIANUAL 

NO Intentarem que les auditories, 
aprofitant la professionalitat 
dels tècnics de la casa, 
estiguin fetes pel personal de 
l’Ajuntament, i si el Consell de 
Participació Ciutadana 
requereix una auditoria de la 
seguretat la realitzarem.  

 
13.-Es mantindran els plans especials de 
vigilància en dates determinades? (Nadal, 
reis, etc) . 

 SI NO Volem una policia propera, així 
que no només es mantindran 
els plans especials si no que 
crearem la policia de barri per 
fer els cossos de seguretat 
cambrilencs molt més propers 

 
14a.-Es mantindrà l’establiment de controls 
periòdics  de seguretat al Vial del Cavet? 
-------------------------------------------------------------- 
14b.-Es faran simulacres d’”operació gàbia”?  

 
 
 
 
 

SI 
FREQÜENTS 

 
EXCEPCIONAL  
 
---------------------- 
SEMESTRAL 
 
ANUAL 
 

NO Si, intentarem que els controls 
siguin més freqüents que 
actualment. 
Sense simulacres fomentarem 
que es controlin sovint les 
entrades i sortides del municipi 
dins de la tipologia “operació 
gàbia” 

 
15Noves tecnologies:: 
 
a.-es podran fer tot tipus de 
reclamacions/denúncies/propostes via 
Internet? 
-------------------------------------------------------------- 
b.-Les denúncies per robatori es podran fer 
mitjançant el vehicle mòbil de la Policia? 
 

 SI 
 
 
 
 
-------------- 
 
SI 

NO 
 
 
 
 
-------------- 
 
NO 

Intentarem que dins del portal 
web  de l’Ajuntament es 
puguin fer totes les 
transaccions possibles. 
 
Crearem la policia de barri per 
tal de què els ciutadans 
estiguin en contacte 
permanent amb la policia. 

 
16.-S’instal.laran càmeres per al “control de 
transit en els accessos del barri del Moli de la 
Torre? 

 SI 
 
A ‘L INICI 
DEL MANDAT 
 
DURANT EL 
MANDAT 
 

NO No creiem que sigui una opció 
a tenir en compte, per la 
protecció a la llibertat de 
moviment i a la intimitat. 

 
17.- S’eliminarà l’impost de plusvàlua 
municipal?.   

 SI NO L’impost de plusvàlua entès 
com a l’increment del valor del 
terreny des de l’adquisició a la 
transmissió d’un bé inmoble, 
no l’eliminarem, però 
intentarem baixar-lo.  

 
18.-El candidat@  “viatjarà “ als barris? 

 SI 

1 cop a ‘l 

any 

3 cops a 
l’any 

NO Amb el Consell de Participació 

Ciutadana ens reunirem amb 

les associacions veïnals com a 

mínim 2 vegades a l’any. 

Visitarem el barri quan el 

Consell de Barri ho precisi. 

 

19.- Compromís de solucionar les deficiències 
trobades als serveis i instal·lacions del barri en 
les visites realitzades pel regidor de barri. 

 SI 
 
< 15 DIES 
 
< 1 MES 

NO Si. Ens comprometem a 
solucionar les deficiències en 
els serveis, tot i que és difícil 
marcar uns temps exactes 

 
20.- Es prendran accions efectives dels espais 

 SI 
Neteja 

NO 
Es 

Si pressionarem a l’ACA per 
tal de que mantingui en les 



verds /riera Riudoms/Maspujols. superior a l’ 
actual 

continuarà 
igual 

millors condicions els espais 
de la riera de 
Maspujols/Riudoms. 

 
21.- A partir del 3r any de govern, l’alcalde@ 
es compromet a tornar a l’ajuntament tot el 
sou rebut en cas d’incompliment dels 
compromisos que s’adquireixen en el present 
acord. 
 

 SI NO Si sóc alcalde em comprometo 
a dimitir en el cas que en el 
segon any de mandat el meu 
equip de govern no hagi 
complert com a mínim el 40% 
del compromís amb el que ens 
presentem.  

 

 

Jo sóc l’Andrea Montemezzani, estic acabant Ciència Política i Gestió Pública amb menció en Relacions 

Internacionals. Tinc 23 anys, i soc el candidat més jove que s’ha presentat mai en la historia de la 

democracia de Cambrils. Molts de vostès podràn pensar que puc ser massa jove, inexpert. Jo en canvi 

els hi proposo donar-li vitalitat a l’Administració Pública, ser l’alcalde de les persones per a les 

persones amb un equip de gent preparada i entusiasta. Actualment treballo per la companyia 

assegurativa més important del mercat en la gestió de bussines risk management mentre compagino la 

finalització dels meus estudis en la menció RRII. Fins aviat!! 


